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Vergaderverslag  

1 Bestuurszaken 

1.1 Goedkeuring notulen vorige vergadering en algemene vergadering 

• Geen opmerking, verslag werd goedgekeurd met uitzondering van ‘Stan zorgt voor hapjes’ 

1.2   Kandidaat bestuurslid 

• Nieuw bestuurslid : We verwelkomen Bram Verhaeghe, echtgenoot van Trees Breyne 

2 Rapportering werkgroepen 

2.1 Communicatie (Filip) 

• Website – Filip krijgt er weinig reactie op, wil een gesloten deel maken dat je kan inloggen als 
muzikant ….., repetitiekalender niet openbaar, andere info voor bestuursleden ….,  
Probleem is niet zo gemakkelijk op te maken. Wordt  verder aan gewerkt. 

2.2 Financieel (Julie) 

2.2.1 Sponsoring (Chantal) 

• Bedrijven             € 1.575 



 

• Steunende leden  €    235 

• Lenden (€50)      €    750 

• Besluit : volgend jaar terug bedeling over Aalbeke, nieuwe lijst opmaken met bedrijven van Aalbeke. 

2.2.2 Diversen 

• Transitiereglement € 2000 in 2018 en 2019, opvolging provinciale subsidie. € 2000 voor 2017 reeds 
ontvangen. Moeten een aanvraag formulier  indienen bij Kiosk voor 1 februrari 2018. (Filip op de 
hoogte houden hoe omslachtig het is) Betaling voor juni 2018. Chantal zal dit in orde brengen. 

• Aankopen instrumenten bas stand van zaken, levering is voorzien voor januari 2018. Voorlopig geen 
andere wensen. 

2.3 Muzikale werking (concerten en optredens, …..) 

2.3.1. Rekrutering 

• Stand van zaken: decreet DKO is nog niet goedgekeurd. DKO zou verankerd worden in het 
onderwijs. Knelpunten de eerste graad …., er komt een graad bij beginnend vanaf 6 jaar…… kunnen 
dit met de middelen die er nu zijn niet realiseren.  

• Werkgroep : Saar, Trees, Rik. Op korte termijn eens samenzitten. Nog extra mensen zoeken. 

• Filip heeft reeds met Peter Verhoyen samengezeten naar aanleiding van Barbele …… Zoekt naar een 
oplossing zodat JEA ook kan meetellen als samenspel. Stan heeft geen bezwaar met eventueel een 
coördinatie persoon. 

•  Een gesprek starten met de directie van school. Filip/Rik 

• Ons laten inspireren op Cresendo – gestart met jonge kinderen, meer doorstroom naar 1ste jaar naar 
DKO. 

• Groepering maken met Kortrijk Zuid, kosten delen? 

• Rik wil in tweede semester toch iets opstarten ….Tapas on toer. 

• Hoofdstart september 2018 met min. 15 kinderen, 7 jarige. 

• Conclusie:  
stap 1 = tapas on toer 
stap 2 = uitbreiding werkgroep (mogelijkheden bekijken en plan opmaken, in overleg met 
conservatorium. 
stap 3 = een traject klaar hebben tegen september 2018 

2.3.2. Mini’s (Wannes) 

• Kerstconcert De Weister 8 december om 18u15 

• Mini’s gaan terug van start van 10 nov. Mr. Celis heeft een paar muzikanten. Eentje nieuw Rafael 
Rommen. Mogelijk hoorn, saxofoon, trompet, drum. Nieuwe muzikanten. Start met 10 mini’s. 

• Heeft de lijst aangevraagd aan Francis, tot op heden nog niet gekregen. 

• Wannes is naar de les geweest, meeste spelen piano.  Zal nog eens afstemmen met Francis voor de 
volledige lijst met adressen. 

2.3.3. JEA (Elias/Zoë en Chantal) 

• Muziekkamp / Nieuwjaarsconcert 2017 – alles is reeds geregeld 

• Muziekkamp 2018 – Oostduinkerke ligt reeds vast en voorschot is betaald. 22.12 tem 24.12 

• Muziekreis : nu nog op de rekening €  2.453.93 – hiervan zullen we fotoboeken laten maken voor alle 
deelnemers en deze laten bezorgen door de Sint, voor de andere muzikanten dachten we aan een 
potlood met gom …. Daarnaast moeten de bedanken nog aangekocht worden …. 

• Nieuwjaarsconcert 2018 gaat door in OC Marke 29.12.2018 



 

2.3.4. EA (Isabel/Filip) 

• Provinciaal festival : evaluatie Aaron : heel tevreden, naar toewerking toe, over een korte periode, 
iedereen was plichtsbewust, zou ondersteuning door componist willen herhalen. Wel af en toe een 
repetitie inlassen per instrument. Prestatie zelf zeer tevreden. Is een beetje jammer dat je niet de 
juiste prestatie weet: ben je de laatste, eerste …. 

• Planning 2018 : maartconcert, andere ?  

• Eventueel voorstel uitwisseling met Duitsland. Aaron en Filip bekijken dit. 

• Repetitieweekend met EA? eventueel in Nieuwpoort of februari 2019, te overwegen 

• Maartconcert, affiche zijn in de maak, stukken zijn vastgelegd, Thema ‘Achter de schermen…..’ 

• Musical : ‘In de schaduw van Napoleon”, stand van zaken, budgettering. 6 juli 2019 voorzien. Aaron 
zorgt via Bert Appermont voor de partituren. Griet en Filip zorgen voor sponsoring, begroting …. 
Orde van grootte € 110.000. Inkomsten € 96.000. Materiaal voor opbouw, tribune, techniek ….   
€ 78.000 (kan misschien minder) Vergoeding aan derden € 29.000, misschien kan een vorm van 
samenwerking met Schouwburg … 

• Kerstconcert De Weister 9 december om 19u, Aaron spreekt hiervoor mensen aan. Spijtig dat dit 
alles een beetje laat beslist is. 

2.4 Restaurant (Freddy) 

• Resultaat, evaluatie 
Opmerking van JEA : waarom krijgen de leden van JEA geen kaarten om te verkopen, zullen deze 
volgend jaar wel krijgen ! 
Opbrengst € 5570, verschil van € 400 tav vorig jaar. 
Formule misschien aanpassen zelf opdienen ……, is niet zo goed realiseerbaar gezien we dan toch 
een 20-tal extra mensen nodig hebben. 
Prijs misschien volgend jaar € 1 opslaan vor de kip of drankprijs verhoging 
Koffiezet plaatsen voor het geval er op het einde nog moet bijgezet worden. 
Meer briefing naar de helpers toe, uur … 

2.5 Lokaalbeheer (Dries) 

• Verslag BC OC & ARKO, verdere aanpak, timing (Filip, Rik), 10 oktober Mathieu Desmet. 

• Selectie van architecten 5, voor een voorontwerp. Beslissing schepencollege in juni om een offerte te 
maken. 30/11 moet de offerte binnen zijn. Scenario oc, kerk (nevenbestemming), jeugdvereniging, 
Skut, brandweerkazerne en oud gemeentehuis worden verkocht ! 
Alle verenigen hebben hun lijst bezorgd met al hun opmerkingen. 
1 architect tot maart 2018 voor voorontwerp,  
Geplande start november 2018 

2.6 St. Cecilia (Isabel) 

• Stand van zaken, 97 inschrijvingen. Externe vertegenwoordiging 

2.7  ARKO en Culturele Raad (Rik) 

• Geen specifieke mededelingen buiten locatie 

3 Varia 

• Nieuwjaarsreceptie 5 januari 2018 



 

4 Vastlegging datum volgende vergadering 

• 18 januari 2018 

HAPJES VOOR STAN 

 

 


